

إشعار إلى السادة مساهمي شركة صناعات قطر ش.م.ع.ق. بشأن تغيير آلية انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة المقرر عقده بتاريخ 10 مارس 2026 م .

بالإشارة الى دعوة شركة صناعات قطر لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية لها عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 م والتي تم نشرها بتاريخ 15 فبراير 2026 م من خلال جريدة الرابطة المحلية ومن خلال الموقع الإلكتروني للشركة www.iq.com.qa، فإننا نود احاطتكم علماً بأنه في ظل التدابير الاحترازية الحالية، فقد تقرر عقد اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة المشار اليه إلكترونياً باستخدام تطبيق زووم " ZOOM " في تمام الساعة الثامنة والنصف مساءً من يوم الثلاثاء الموافق 10 مارس 2026 م، وفي حال عدم تحقق النصاب القانوني للحضور، فسيُعقد اجتماع ثانٍ على تطبيق زووم "ZOOM" يوم الاثنين الموافق 16 مارس 2026 م ، في تمام الساعة الثامنة والنصف مساءً بتوقيت الدوحة بنفس الآلية الموضحة أدناه، كما أن تفاصيل عملية التسجيل موضحة على الموقع الإلكتروني للشركة www.iq.com.qa

إيضاح بشأن إجراءات المشاركة والتصويت في الاجتماع :

- يتعين على المساهمين الذين يرغبون في حضور الاجتماع إلكترونياً إرسال البيانات والوثائق التالية على عنوان البريد الإلكتروني : iq@qatarenergy.qa
- 1 - صورة من وثيقة الهوية (بطاقة اثبات الشخصية القطرية أو جواز السفر) .
 - 2 - رقم الهاتف الجوال .
 - 3 - رقم المساهم الصادر عن بورصة قطر .
 - 4 - صورة من سداد التوكيل والوثائق الداعمة لممثلي الأفراد والشركات .

سيتم في بادئ الأمر إرسال رابط لتطبيق زووم " ZOOM " من خلال البريد الإلكتروني إلى المساهمين الذين أبحوا رغبتهم في حضور الاجتماع وتلقت الشركة بيانات الاتصال بهم، ويتعين على المساهم التسجيل في الاجتماع عقب استلامه الرابط. وبعد استكمال عملية التسجيل، سيتم إرسال رابط آخر للمساهم يُوجه من خلاله إلى غرفة الاجتماع الإلكتروني على تطبيق زووم "ZOOM" .

تبدأ عملية التسجيل يوم انعقاد الاجتماع في تمام الساعة 7:30 مساءً (بتوقيت الدوحة) من يوم الثلاثاء الموافق 10 مارس 2026 م، ويرجى من المساهمين الذين يعتزمون حضور هذا الاجتماع إرسال بياناتهم مبكراً حتى يمكنهم التسجيل في الوقت المحدد.

ويمكن للحاضرين مناقشة بنود جدول الأعمال وتوجيه ما لديهم من أسئلة إلى مجلس الإدارة أو المدقق الخارجي إلكترونياً، وذلك بإرسال الأسئلة أو التعليقات من خلال نافذة المحادثة المتوفرة على تطبيق زووم "ZOOM" أثناء الاجتماع . وفيما يتعلق بالتصويت على بنود جدول أعمال الاجتماع، فإن أي مساهم لديه اعتراض على أحد البنود يتعين عليه الضغط على زر " Hand Raise " المتوفر على تطبيق زووم "ZOOM" لإبداء اعتراضه أثناء عملية التصويت على البند . ويعتبر عدم الضغط على زر " Hand Raise " بمثابة موافقة على البند من جدول الأعمال .

للحصول على المزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني للشركة : www.iq.com.qa، أو مراسلتنا على عنوان البريد الإلكتروني التالي: iq@qatarenergy.qa أو الاتصال بنا على رقم الهاتف : +974 4013 2080

ملاحظات :

- 1 - لكل مساهم حق حضور اجتماع الجمعية العامة، ويكون له عدد من الأصوات يعادل عدد أسهمه، وتصدر القرارات بالأغلبية المطلقة للأسهم الممثلة في الاجتماع، وبما لا يتعارض مع أحكام النظام الأساسي للشركة.
- 2 - يُمثل القصر والمحجور عليهم الناخبون عنهم قانوناً.
- 3 - يجوز لأي مساهم في حال كان شركة أن يفوض أي شخص لتمثله في اجتماع الجمعية العامة.
- 4 - يجوز التوكيل في حضور اجتماع الجمعية العامة بشرط أن يكون الوكيل مساهماً، وأن يكون التوكيل خاصاً وثابتاً بالكتابة، ولا يجوز للمساهم توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة في حضور اجتماع الجمعية العامة نيابة عنه. يمكن الحصول على نموذج التوكيل بزيارة الموقع الإلكتروني للشركة وهو www.iq.com.qa.
- 5 - يجوز للمساهم نفسه أن يمثل (بالوكالة) مساهم واحد أو أكثر من مساهمي الشركة، وذلك طبقاً لما ورد بالنظام الأساسي للشركة، وفي جميع الأحوال، لا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوها الوكيل بهذه الصفة على (5%) من رأس مال الشركة.
- 6 - يجب تقديم مستندات تعيين المفوضين والوكلاء إلى الشركة قبل ٤٨ ساعة على الأقل من موعد انعقاد اجتماع الجمعية العامة.



صناعات قطر
Industries Qatar

Notice to the esteemed shareholders of Industries Qatar Q.P.S.C.

Regarding the change in the mode for convening the Ordinary General
Assembly Meeting Of The Company Scheduled To Be Held On 10 March 2026.

With reference to Industries Qatar' invitation to attend its Ordinary General Assembly Meeting for the financial year ending 31 December 2025, which was published on 15 February 2026 in the local newspaper Gulf Times and on the company's website www.iq.com.qa, we would like to inform you that, in light of the current precautionary measures, it has been decided that the aforementioned Ordinary General Assembly Meeting will be held electronically via the ZOOM application at 8:30 p.m. on Tuesday, 10 March 2026.

In the event that the legal quorum is not met, a second meeting will be held on the ZOOM application on Monday, 16 March 2026 at 8:30 p.m. Doha time, following the same mechanism described below. The registration process details are also explained on the company's website www.iq.com.qa.

Clarification Regarding the Procedures for Participation and Voting in the Meeting

Shareholders who wish to attend the meeting electronically must send the following information and documents to the email address: iq@qatarenergy.qa

1. A copy of an identification document (Qatar ID card or passport)
2. Mobile phone number
3. NIN number
4. A copy of the proxy and supporting documents for representatives of individuals or companies.

Initially, a link to the ZOOM application will be sent via email to the shareholders who expressed their wish to attend the meeting and whose contact information has been received by the Company. The shareholder must register for the meeting after receiving the link. After completing the registration process, another link will be sent to the shareholder directing them to the electronic meeting room on the ZOOM application.

The registration process will begin at 7:30 p.m. (Doha time) on Tuesday, 10 March 2026. Shareholders intending to attend the meeting are kindly requested to send their information early to ensure timely registration.

Attendees may discuss the agenda items and submit any questions to the Board of Directors or the external auditor electronically by sending their questions or comments through the chat window available on the ZOOM application during the meeting.

Regarding voting on the agenda items: any shareholder who objects to an item must press the "Hand Raise" button available on ZOOM to indicate their objection during the voting process. In the event that the shareholder does not press "Raise Hand" button, this will be considered as an endorsement for the agenda item.

For more information, please visit the company's website: www.iq.com.qa, contact us via email at iq@qatarenergy.qa, or call us at +974 4013 2080.

Notes

1. Each shareholder shall have the right to attend the meeting of the General Assembly and shall have a number of votes that equals the number of shares owned thereby. Resolutions shall be passed by an absolute majority of shares duly represented therein, without prejudice to the provisions of the Company's Articles of Association.
2. Minors and the interdicted persons shall be represented by their legal guardians.
3. Any shareholder that is a company may authorize any one person to act as its representative at any meeting of the General Assembly.
4. Attendance by proxy at the General Assembly meeting is permitted, provided that the proxy is a shareholder and that the proxy is specific and in writing. A shareholder may not appoint a Board Director to act as his proxy at the meeting of the General Assembly. Proxy form can be downloaded from the Company's website: www.iq.com.qa.
5. A shareholder may act as proxy for one or more shareholders of the Company as contemplated under the Company's Articles of Association. In all cases, the number of shares held by the proxy in this capacity shall not exceed (5%) of the Company's share capital.
6. Instruments appointing authorized persons and proxies must be provided to the Company no less than forty-eight (48) hours prior to the commencement of the General Assembly.

H.E. Mr. Saad Sherida Al-Kaabi
Chairman and Managing Director
Industries Qatar